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Hierbij een nieuw format van onze nieuwsbrief CDA fractie Valkenswaard.  Kijk ook naar CDA 
Valkenswaard op Instagram.   

“t Pumpke  

        

De gemeenteraad (incl CDA fractie) heeft besloten om de locatie van ’t Pumpke te gebruiken voor 

woningbouw van 70 woningen. Dit, tegen de wens van het bestuur van ’t Pumpke, omdat bij een 

verplaatsing van ’t Pumpke er geen sprake meer is van een grote buitenlokatie. Daarom heeft de 

gemeenteraad ook besloten om de woningbouw gefaseerd uit te voeren en ’t Pumpke en Siam 

(waarschijnlijk naar sporthal de Belleman) de tijd te geven bij de zoektocht naar een multifunctionele 

locatie.    

Afvalstoffenbeleid  

  

Tegen de zin in van de CDA fractie heeft de gemeenteraad besloten om over te gaan naar nascheiding 

(ook plastic etc in de grijze kliko en dan machinaal later dit type afval eruit te halen) met een extra 

blauwe kliko voor het papier). De fractie meent dat hierdoor het milieubewustzijn bij de burgers veel 



minder wordt en is niet overtuigd over het kostenplaatje! Waarom toch doet onze gemeente het 

helaas weer anders dan de buurgemeenten en wordt toch weer klakkeloos Cure en de gemeente 

Eindhoven gevolgd! Regelmatig plastic afval wegbrengen naar bv een ondergrondse container is 

straks dus niet meer aan de orde.  

Sport en Bewegen  

 

Ook heeft de raad de kadernota Bewegen en Sport vastgesteld. Gelukkig was de raad het niet eens 

met de VOTE fractie die een kostbaar onderzoek naar een nieuw sportpark wilde. Laten we eerst 

maar eens de uitkomsten van de gesprekken tussen het college en diverse sportverenigingen 

afwachten over het gemeenschappelijk gebruiken van de accommodaties.   

Sociaal Domein Woonleefcirkel   

 

Bij het onderwerp Sociaal Domein heeft de CDA fractie met o.a. de fractie Samen Valkenswaard 

voorstellen gedaan om voor én zgn Woonleefcirkels te ontwikkelen én meer huisvesting van ouderen 

de samenwerking te zoeken met de lokale maatschappelijke partijen zoals Kordaat, Woningbelang en 

zorgcentrum Valkenhof. Eduard heeft daarom ook een gesprek gehad met het bestuur van Valkenhof.       

Bevrijdingsfeest en Corso  

 



Na de kritiek van de gemeenteraad over de voorbereiding van de viering van 80 jaar Bevrijding/Corso 

heeft de gemeenteraad helaas het college nog eens moeten vragen om te coördineren met de 

organiserende verenigingen. De CDA fractie/raad constateerde dat er te weinig coördinatie is bij de 

gemeente van dit bevrijdings- en corso-feest. Ook heeft de CDA fractie de steun gegeven aan het 

voorstel om de Bevrijdings- Veteranen hierbij als gast uit te nodigen.     

Studio 024 lokale omroep  

 

Massaal steunde de gemeenteraad (incl CDA fractie) de gedachte om niet het voorstel van het college 

te steunen maar wel het voorstel dat Studio024 als dé lokale omroep van Valkenswaard bepaalt.  

Vooral de steun van de VOS vrijwilligers en de bekendheid/vorm met de Valkenswaardse 

gemeenschap gaf de doorslag.    

CDA steun aan moties 

Verder heeft de CDA fractie steun gegeven aan moties over: 

o Brandbrief aan Tweede Kamer te sturen voor steun aan Post-Covid budget  

o Steun voor deelname aan zgn NK Tegelwippen om tegels te vervangen door groen 

o Steun voor cliëntenondersteuning bij WMO aanvragen 

Ema terrein en mantelzorgwoningen  

  

Ook heeft de CDA fractie een positief antwoord gekregen van het college om ook zorgcentrum 

Valkenhof te betrekken bij woningbouw op het zgn EMA-terrein (Luikerweg-Dommelseweg) voor 

mantelzorgwoningen   

CDA (steun) fractie actualiteiten   

23 maart jl hield de fractie een denktank in de Zorgboerderij ‘t Brugske.  Naast teambuilding 
door kleurentesten van elkaar te bespreken, is ook gesproken over meer communicatie 
met/naar de burgerij.  



Ook heeft de fractie overleg gehad met het CDA bestuur over oa de werving van  meer leden 
en de themabijeenkomsten. Vooral de werkgroep van Mart Wijnen (Wonen en Zorg) is op 
dreef.   

Vragen aan en van leden/burgers 

 

Dit jaar loopt de termijn van onze burgemeester Anton Ederveen af. De CDA fractie moet in 
april/mei haar mening geven hierover. Graag hoort de CDA fractie de meningen van de 
leden/burgers. Je kunt je mening naar de CDA fractieleden mailen.     

Over vragen mbt specifieke onderwerpen die bij de gemeenteraad aan de orde komen maar 
ook andersoortige vragen, je bent altijd welkom om uw vragen te delen met de fractie!     

De  CDA-fractie.  


